
GAS CAP WITH KEY FOR PEUGEOT 405

产品名称 GAS CAP WITH KEY FOR PEUGEOT 405

公司名称 超阳集团浙江大林机车零部件有限公司

价格 2.00/个

规格参数 点火方式:##
点火电压:##（kv）
品牌:DALIN

公司地址 中国 浙江 瑞安市 塘下镇官渎工业区

联系电话 86 0577 65387608 13958812506

产品详情

点火方式 ## 点火电压 ##（kv）
品牌 DALIN 型号 DL-280
适用车型 PEUGEOT 405
item gas cap with key
car type peugeot 405
model dl-280
oem
min quantity 500 pcs
payment 30% t/t deposite in advance, 70 % before shipment.
packing in neutral packing or color box as customer request.

spsun group zhejiang dalin vehicle parts co., ltd. is located in rui"an, we specialized in making ignition switch, key set,
door lock and trunk lid lock for opel, dawoo, peugeot, reanuel, paykan, samand, fiat,kia pride, nissan, mazda. in the
fiercely competitive market, we have always persisted in the target of "delicate design perfect manufacture, quality
service, unlimited pursue". our company has developed in succession into a modern enterprise integrating
technology, development, production and sale. we have passed the evaluation of iso9001 quality system certification
and cooperated with domestic and foreign famous research institutes and plants.

 our main products are door locks for vehicles, such as medium buses, and cars. with rich technical strength and
quality service, our products sell well throughout our country and are exported to east europe and america. our brand
of dalin has got high popularity.

to develop the market is our eternal pursuit. please feel free to contact us for further information.

本企业位于中国最大的汽摩配生产基地－－－瑞安 长期以来在激烈的市场竞争中，企业始终以＂精心的
设计．完美的制造．优质的服务，锐意的追求＂为目标．不断的发展壮大成为一家集技术．开发．生产
．销售于一体的现代化规模企业，已通过ｉｓｏ９００１质量体系认证．并与国内外著名研究所．厂家



建立了长期技术合作及新产品开发． 凭借着雄厚的技术力量和优质的服务保证，公司生产的大客车和轿
车的全车门锁体,内外拉手等产品,畅销全国各地，并出口东欧．美州等地区，特约经销商遍及全国各地，
大林品牌已具有较高的知名度． 视质量为生命，以完美的信誉占领市场是大林始终不变的追求，团结拼
搏，开拓创新是大林的精神．大林期望广大客户携手共创更辉煌的明天．
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